
OR.0012.1.31.2022 
P R O T O K Ó Ł nr 36/22 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 
odbytego w dniu 18 lipca 2022 r. 

pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 
 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Bryś Maciej 
2. Dziuba-Marzec Anna 
3. Mituła Bronisław 
4. Owczarek Mariusz – zastępca przewodniczącego 
5. Psuja Wojciech 
6. Rozmarynowski Jarosław 
7. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Omówienie wyników kontroli działalności placówek oświatowych prowadzonych przez           

Gminę Wieluń – przedszkola. 
3. Powołanie Zespołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieluniu 

do przeprowadzenia kontroli w sprawie legalności sprzedaży płotu betonowego 
oraz pozostałych materiałów w Sołectwie Sieniec. 

4. Powołanie Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej do przeprowadzenia 
kontroli inwestycji przebudowa ulicy Szpitalnej. 

5. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                       
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

P u n k t  1 
 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 
wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, 
obecnych 7. Poinformował, że posiedzenie odbywa się w trybie hybrydowym i w miesiącach 
wakacyjnych, jeżeli zajdzie taka potrzeba posiedzenia Komisji będą odbywały się w ten sposób.  

Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia (zawiadomienie znajduje się pod poz. 
28 i stanowi załącznik nr 2 do protokołu). Zapytał, czy ktoś ma uwagi. Nikt się nie zgłosił.  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 
dotyczącego informacji o sporządzeniu protokołu nr 34/22 i nr 35/22 z poprzednich posiedzeń 
Komisji. Punkt będzie miał numer 2. 
 
Członkowie komisji przyjęli porządek ze zmianą.  



 

P u n k t  2 
 

Informacja o sporządzeniu protokołu Nr 34/22 i 35/22 z poprzednich posiedzeń komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że: 
1) protokół nr 34/22 został przesłany emailem do członków komisji. Zapytał, czy ktoś wnosi 
uwagi do protokołu nr 34/22? Nikt się nie zgłosił. Protokół nr 34/22 został przyjęty bez uwag. 
2) Protokół nr 35/22 został przesłany emailem do członków komisji. Zapytał, czy ktoś wnosi 
uwagi do protokołu nr 35/22? Nikt się nie zgłosił. Protokół nr 35/22 został przyjęty bez uwag; 
 

P u n k t  3 
 
Omówienie wyników kontroli działalności placówek oświatowych prowadzonych przez           
Gminę Wieluń – przedszkola. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że Komisja zapoznała się 
z otrzymanym protokołem przesłanym w wersji elektronicznej. Zapytał czy są pytania 
do Przewodniczącego Zespołu lub Zespołu Kontrolnego? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził głosowanie, kto jest za przyjęciem protokołu z ww. kontroli, kto jest przeciw, a kto 
wstrzymał się od głosu? 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) 
przyjęli protokół z kontroli. (Załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 

P u n k t  4 
 
Powołanie Zespołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieluniu 
do przeprowadzenia kontroli w sprawie legalności sprzedaży płotu betonowego oraz pozostałych 
materiałów w Sołectwie Sieniec. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce wziąć udział w pracach tego 
zespołu? Zgłosili się: 

1) Radna Anna Dziuba – Marzec  – Przewodnicząca  
2) Radny Wojciech Psuja        – Członek 
3) Radny Mariusz Owczarek     – Członek 
 
Radni wyrazili zgodę. 
 

Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za ww. składem zespołu 
kontrolnego, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednogłośnie (przy 7 głosach „za") przyjęli 
ww. skład. 
Upoważnienie jest ważne w okresie od 08.08.2022 r. do 12.09.2022 r. (zał. nr 4). 



 
 

P u n k t  5 
 

Powołanie Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej do przeprowadzenia kontroli 
inwestycji przebudowa ulicy Szpitalnej. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce wziąć udział w pracach tego 
zespołu? Zgłosili się: 

1) Radny Bronisław Mituła    – Przewodniczący  
2) Radny Maciej Bryś         – Członek 
3) Radny Radosław Wojtuniak  – Członek 
 
Radni wyrazili zgodę. 
 

Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za ww. składem zespołu 
kontrolnego, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednogłośnie (przy 7 głosach „za") przyjęli 
ww. skład. 
Upoważnienie jest ważne w okresie od 08.08.2022 r. do 12.09.2022 r. (zał. nr 5). 
 

P u n k t  6 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.   
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował Komisję, iż po rozmowie telefonicznej 
z Rzecznikiem Dyscypliny Finansów Publicznych otrzymał informację, że dostarczone zostało 
zawiadomienie złożone przez Komisję, odnośnie popełnienia czynu zabronionego przez 
Burmistrza Wielunia. Zawiadomienie z 23 maja 2022 dotarło w dniu 30.06.2022, gdyż 
korespondencja wysłana w maju została przetrzymana 9 dni na poczcie w Łodzi, 20 dni 
przetrzymywana na poczcie w Wieluniu. Nie zostało ono dostarczone w związku z zmianą adresu 
Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych z ul. Zamenhofa na ul. Ogrodową. 
 
Radna Anna Dziuba – Marzec 20 dni na poczcie w Wieluniu? 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak tak. Potwierdzam, 20 dni było przetrzymane na poczcie 
w Wieluniu.  
 
Radna Anna Dziuba – Marzec czy możemy znać powód przetrzymania korespondencji? 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak wiem, że dzwoniono na pocztę w tej sprawie, lecz nie 
uzyskano konkretnych informacji, co się z tym działo. W związku z tym zawiadomienie 
do Rzecznika zostało wysłane ponownie w dniu 29.06.2022 r. na właściwy adres tj. Ogrodowa 
28d. 



W poprzednim tygodniu kontaktowała się ze mną Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych 
i poinformowała, że takie zawiadomienie dotarło. Jednak w tym zawiadomieniu brakuje 
upoważnienia dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, do złożenia ww. zawiadomienia. 
Zadeklarowałem, że będzie posiedzenie 18 lipca i zostanie złożony odpowiedni wniosek aby 
dokumenty który zostały wysłane do Rzecznika były kompletne i by sprawa nabrała biegu. 
Dodam tylko, że w ostatnich zawiadomieniach jakie były składane przez Komisje Rewizyjną 
nie wymagano takiego upoważnienia.  
Składam wniosek aby Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wieluniu upoważniła 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej do złożenia zawiadomienia w sprawie naruszenia 
dyscypliny finansów publicznych – sprawa OR.0012.1.20.2022. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za ww. wnioskiem, kto jest 
przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednogłośnie (przy 7 głosach „za") przyjęli 
wniosek. Pismo z upoważnieniem dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej OR.0012.1.30.2022 
(zał. nr 6). 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak Komisja otrzymała również opinie (w sprawie naszego 
wniosku dot. absolutorium) z Regionalnej Izby Obrachunkowej i pozwoliłem sobie zadzwonić 
do przewodniczącego Pawła Dobrzyńskiego, gdyż we wniosku brakowało słowa pozytywnie/ 
negatywnie. Przekazał mi on informację, iż Izba odchodzi od takiego sformułowania. Wniosek 
jest zaopiniowany pozytywnie z jedną uwagą , którą przyjmujemy, bo Rada Miejska w 2020 
roku, w czasie podjęcia uchwały budżetowej upoważniła Burmistrza do przesunięcia takich 
środków w rozdziałach/paragrafach. Burmistrz takie upoważnienie miał. Podejmując tą decyzję 
uważałem, że wtedy miał możliwość przesunięcia jednak mniejszych kwot. Tę uwagę 
przyjmujemy, więc nie było zasadne organizowania posiedzenia w związku z otrzymaną opinią 
z RIO. 
    
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania? 
 
Radny Wojciech Psuja zwrócił się do Radnego Jarosława Rozmarynowskiego (w nawiązaniu 
do posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z 18 lipca), że skontaktował się z nim wnoszący 
petycję odnośnie wiat przystankowej z ul. Sieradzkiej. Poinformował, 
że otrzymał zawiadomienia o posiedzeniu, lecz nie mógł w niej uczestniczyć zarówno zdalnie 
jak stacjonarnie, gdyż przebywał na urlopie. 
 
Radna Anna Dziuba – Marzec złożyła wniosek formalny o postawienie wiaty przystankowej 
w zatoczce autobusowej na ul. Sieradzkiej, ze skrzyżowaniem z ul. Kolejową. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak rozumiem, że ma być to wykonane w miarę możliwości 
finansowych, bo może okazać się że w tym roku budżet na to nie pozwoli. 
 
Radna Anna Dziuba – Marzec był ustalany nowy budżet i nie było ujętych żadnych montaży wiat 
przystankowych. Pieniądze można znaleźć na to, bo np. przy szlaku przy wąskotorówce była 
wiata drewniana (z projektu), która uległa zniszczeniu w wypadku. Urząd wziął za nią 
odszkodowanie by ją odbudować, jednak do dziś ona nie stoi. Skoro tam ona nie stoi to może 



należy przeznaczyć te pieniądze (uzyskane z odszkodowania) na tą wiatę przystankową, 
gdyż powinny one być w Urzędzie. 
 
Radny Jarosław Rozmarynowski wyjaśnił członkom Komisji Rewizyjnej, że wpłynęła petycja 
do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odnośnie braku wiaty przystankowej z ul. Sieradzkiej. 
Należy rozważyć postawienie wiaty przystankowej w tym miejscu.  
   
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za ww. wnioskiem, kto jest 
przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednogłośnie (przy 7 głosach „za") przyjęli 
wniosek. Wniosek 25/36/22 stanowi zał. nr 7. 
 
Radny Mariusz Owczarek złożył wniosek  o postawienie znaków zakaz wejścia na mury 
wieluńskiej fary oraz zwrócenie uwagi i przypilnowanie porządku na tym terenie przez Straż 
Miejską w Wieluniu. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za ww. wnioskiem, kto jest 
przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednogłośnie (przy 7 głosach „za") przyjęli 
wniosek. Wniosek 24/36/22 stanowi zał. nr 8. 
 
Radny Bronisław Mituła złożył wniosek o możliwość udziału Radnych w sesji Rady Miejskiej 
w Wieluniu w trybie hybrydowym w miesiącach lipiec oraz sierpień.  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za ww. wnioskiem, kto jest 
przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednogłośnie (przy 7 głosach „za") przyjęli 
wniosek. Wniosek 23/36/22 stanowi zał. nr 9. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, iż w sierpniu nie jest planowane 
posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Natomiast jeśli wystąpi taka potrzeba będzie ona prowadzona 
w trybie hybrydowym. 
 
Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 
 

P u n k t  7 
 

Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                     Przewodniczący komisji 
 
Anna Wróbel                        Radosław Wojtuniak 


